



Fachkraft Gastgewerbe (m/w) (ID:BY-HOGA-552)

In herrlicher Alleinlage auf 840 m ü.d.M., oberhalb des idyllischen Dorfes Wald im Allgäu, steht der Gasthof, mitten im Alpenvorland, wenige Kilometer von den Allgäuer Alpen entfernt.

Ihr Profil:

- Sprachkenntnisse Deutsch mindestens A2
- Erfahrung in der Hotellerie (nicht zwingend erforderlich)
- Eine motivierte und zuverlässige Arbeitsweise
- Selbstständiges Arbeiten und Teamfähigkeit
- PKW und Führerschein (zum Erreichen des Arbeitsortes)

Rahmenbedingungen:

- Arbeitsvertrag: unbefristet
- Arbeitszeit: Vollzeit/Teilzeit/Vormittag
- Personalzimmer ist vorhanden

Ausübungsort: Wald (Ostallgäu), Bayern, Deutschland

Bitte senden Sie Ihre Bewerbungsunterlagen an ZAV-IPS-Bayern@arbeitsagentur.de und geben Sie dabei die Stellen-ID **BY-HOGA-552** des Angebotes an.

Wenn Sie weitere Fragen haben, setzen Sie sich mit uns in Verbindung.
Wir helfen Ihnen gerne weiter.

Der Internationale Personalservice Bayern hilft Ihnen bei der Arbeitssuche in Deutschland. Wir sind Teil der staatlichen Arbeitsagentur. Unser Service ist kostenlos. EU-Bürger/Bürgerinnen können eventuell eine finanzielle Hilfe bekommen (z.B. Reisekosten, Sprachkurs).



Hospitality Employee (m/f) (ID: BY-HOGA-552)

In a beautiful secluded location on 840 m above sea level, above the idyllic village of Wald im Allgäu, stands the inn, in the middle of the Alpine foothills, a few kilometers from the Allgäu Alps.

Requirements:

- German language skills minimum A2
- Experience in the hotel industry (not mandatory)
- A motivated and reliable way of working
- Independent work and teamwork
- Car and driver's license (to reach the place of work)

Frame conditions and benefits for employees:

- Employment contract: unlimited
- Working hours: full-time/part-time/a.m.
- Staff room available if required

Location: Wald (Ostallgäu), Bavaria, Germany.

Please send your application in German or English to:

ZAV-IPS-Bayern@arbeitsagentur.de by referring to **BY-HOGA-552**.

For further assistance, please contact us. We'll be happy to provide further assistance.

The International Placement Service Bavaria supports your job-seeking in Germany. We are a department of the German Federal Employment Agency. Our services are free of charge. Citizens of EU Member states may have the possibility to receive financial support (for example travel expenses, language course).